



Lutécia Chronograph

The centrepiece of the 2013 Saint Honoré collection, the Lutécia Chronograph has a cushion shaping and sets clearly apart from standard timepiece designs. Housed in a 42 mm steel case, the Lutécia Chronograph strikes the perfect balance between performance, technology, elegance and contemporary styling. This exceptional timekeeping instrument was first and foremost created for performance. The times measured by this chronograph are easy to read and admire thanks to a skilfully organised dial. The intense, silver-coloured dial provides a gleaming setting for the oversized appliqué Roman numerals, while the snailed counters, aligned vertically to the left, provide excellent readability. The chronograph's functions measure 60 seconds, 30 minutes and 12 hours. The strong temperament of this two-tone chronograph model is powerfully expressed in the exquisite design of its cushion-shaped steel case enhanced by a bezel in elegant rose gold. Every detail, particularly the design of the horns, has been carefully crafted to ensure impeccable comfort and meticulously finished to set off the beautiful lustre of the brown leather strap.

Movement	Quartz
Functions	Hours, minutes, seconds, date et chronograph
Case	Stainless steel PVD finish rose bezel Cushion shape 42 mm Sapphire Crystal Water-resistant to 50m / 5 ATM / 165 ft
Dial	Silver-coloured, roman numerals rose gold plated hour-markers 10-hour counter at 12 o'clock, 30-minute counter at 12 o'clock and small second at 6 o'clock Date window at 4 o'clock
Bracelet/Strap	Brown leather with deploying buckle



Chronographe Lutécia

Pièce maîtresse de la collection SAINT HONORE 2013, le chronographe Lutécia se caractérise par sa forme coussin et se distingue des créations horlogères habituelles. Logé dans un boîtier acier de 42 mm, le chronographe Lutécia trouve l'équilibre idéal entre performance, technicité, élégance et modernité. Né pour la performance, c'est d'abord un exceptionnel instrument de mesure. Les temps du chronographe se précisent et s'admirent grâce à une lecture du cadran savamment architecturée. Le cadran argenté, intense, illumine les appliques chiffres romains surdimensionnés tandis que les compteurs azurés alignés verticalement à gauche, offrent une excellente lisibilité. Les fonctions du chronographe mesurent 60 secondes, 30 minutes et 12 heures. En version bicolore, le tempérament fort de ce modèle chronographe s'affirme dans le design très réussi de son boîtier acier de forme « coussin » associé à une lunette habillée d'or rose. Tous les détails et notamment le dessin des cornes ont été étudiés pour un parfait confort et minutieusement finis pour révéler le bel éclat de son bracelet cuir marron.

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et chronographe
Boîtier	Acier inoxydable Lunette acier traité PVD or rose Forme coussin 42 mm Glace saphir Étanche à 50m / 5 atm / 165 ft
Cadran	Argenté, index chiffres romains plaqués or rose Compteurs 10 heures, 30 minutes et petite seconde à 12, 9, 6 heures Date à 4 h
Bracelet	Cuir marron sur boucle déployante